
  
STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f. 

 

 
STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  41/2021 
 
Tid  22.11.2021 kl. 07:00 
Plats  Cella Nova  
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Jonas Jansson 
  Joakim Andersson 
 
  Ville Toivari avlägsnade sig kl. 08:06. 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 07:07. 
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet.  
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes.  
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● Cella och fillagringsmöte 
● UU-möte 
● Canon möte 
● Finlands ekonomers förbundsmöte 
● Project Silliz 
● Fullmäktigemöte 

 
 



  
STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f. 

 

 Lydia Nystén 
● Studiepodd och stödhankeitkaffe 
● Poddinspelning 
● Agerande mötessekreterare på fullmäkrtigemöte 
● ÅFK möte 1 
● ÅFK möte 2 
● Tomtedisco möte med Joakim 

 
 Angelina Mattbäck 

● Inga anmälningsärenden 
 

 Emilia Sparf  
● Cella och fillagringsmöte 
● Halarutdelning för utisar 
● SHS SSHV Kopomöte 
● UU möte 
● Fullmäktigemöte 
● Studiepodden med Lydia 
 

 Johannes Lövdahl 
● Studiepodd och stödhankeitkaffe 
 

 Ville Toivari 
● Årsfestplanering 
● UnuYH dagen 
 

 Kia Stenbacka 
● Studiepodd och stödhankeitkaffe 
● Cella och fillagringsmöte 
 

 Jonas Jansson 
● UniYH möte 
● UnuYH dagen 

 
 Joakim Andersson 

● Ansvarsperson på NESU-SSHV sitz 
● Tomtediscomöte med Lydia 

 
 Lisa Niemistö  

● Project Silliz 
● UniYH möte 
● UnuYH dagen 

 
7 § CELLA NOVA 
 
 Bokningar diskuterades.  
 
8§ UTBILDNINGSPOLITIK 
 
 Mötet med Emma diskuterades. Kylli x Kopokaffe idé diskuterades.  
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9 § STUDIESOCIALT 
 
 Resten av halarna skall delas ut nu under veckan. Gulisenkäten gicks igenom.  
 
10 § EKONOMI 
 

 Fakturor och betalningar diskuterades. Resultat för evenemang gicks igenom. Dagssaldot togs 
upp.  

 
11 § NÄRINGSLIV 
 

 Kvevlax Sparbank har gett ett stipendium. Evenemang med EY diskuterades. Artikel om SEB 
diskuterades.  

 
12 § NÖTTE 
 
 Publiceringsdatum flr Nötte är 20.12, deadine för allt material är 17.12.  
 
13 § PROJEKT 
 

 MK:s årsfest diskuterades. OVVS upplösning diskuterades. Stipendier diskuterades. Vett och 
etikettpodd har spelats in.  

 
14 § INFO & WEBB 
 
 Kommunikation om Sisu diskuterades.  
 
15 §  PROGRAM 
 
 Dricka för årsfest silliz diskuterades.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Inga.  
 
17 § AKTUELLT  
 
 Vett och etikett 
 Måndag 22.11. Instagram inlägg på tisdag.  
  
 Beerpong med Politivas 
 Tisdag 23.11. kl. 18-20.  
 
 Warrantti <3 SSHV Tutustumiskväll 
 Torsdag 25.11.  
 
 Årsfestveckan 
 Diskuterades i detalj. 
 
  
18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
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 VIP middag 
 Diskuterades. 
  
 Styrelseskifte 
 Diskuterades.  
 
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls måndag 29.11.2021 kl. 07:00 i styrelserummet och Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 08:51 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


